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Írásbeli választigénylő kérdés !

dr. Kövér Lászl ó
az Országgy ű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi XXXVI. törvény
42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes hájszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (H. 24 .) OGY határozat
124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Pintér Sándor belügyminiszterhez, mint a rendészetért ,
felelős kormánytagho z

„Valóban indokolt, hogy a vidéki rendőrök is géppisztollyal lássanak el szolgálatot? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A terrorkészültségi fokozat megemelése esetén alkalmazandó intézkedés szerint a rendőröknek géppisztollyal
kell ellátniuk a szolgálatot . Ez a vidéki rendőröket és magukat a településeket is lehetetlen helyzetbe hozza ,
hiszen a vidéki rend őrőrsök - ideértve a járási őrsöket is - nem alkalmasak gépfegyverek tárolására . Így ezeket a
fegyvereket a főkapitányságokon tárolják, ami azt jelenti, hogy a jár őröknek a szolgálat megkezdésekor be kel l
utazniuk a főkapitányságokra felvenni a fegyvereket, majd a szolgálat végeztével vissza kell szolgáltatniu k
azokat. Egy vidéki őrs és a főkapitánysága akár 30 - 40 km-re is lehet egymástól, ami napi 160 km-t, vagyis 4- 5
óra utazást is jelenthet. Az utazással eltöltött idő felemészti a szolgálati id ő nagy részét, aminek következtében
ténylegesen nem biztosított a rendőri jelenlét a falvakban . Így nemhogy a terrortól, de még a közönsége s
bűnözőktől sem lehet megvédeni a lakosságot.

Fentiekre figyelemmel az alábbi kérdéseket intézem Miniszter Úrhoz :
• Valóban indokolt-e, hogy megemelt terrorkészültség esetén a vidéki rend őrök is géppisztollyal lássanak

el szolgálatot?
• Mely rendőri vezető(k) döntenek abban a kérdésben, hogy a járőröknek géppisztollyal felszerelve kel l

ellátniuk a szolgálatot?
• Amennyiben a géppisztollyal történő szolgálatellátást indokoltnak tartják, tesznek-e intézkedéseke t

annak érdekében, hogy a fegyverek felvétele/leadása ne vonja el az id ő t az érdemi szolgálatellátástól ?
• Kérem, tájékoztasson, hogy 2011 . január 1 . óta évente átlagosan hány alkalommal voltak géppisztollya l

végrehajtott éleslövészeten azok a rendőrök, akiknek megemelt terrorkészültség esetén géppisztollyal
kell szolgálatot ellátniuk! Kérem, hogy az adatokat éves bontásban bocsássa rendelkezésemre !

Budapest, 2016 . április 8 .

dr.I angéí`ó más, -
MSZP


	page 1

